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Chat Export woordvoerder burgemeester 

 

[07-10-2021 12:25:42] Lucas Bolsius: Kunnen we even contact hebben mbt brief begraafplaats?? 

[07-10-2021 14:09:32] Lucas Bolsius: Ik bel je straks even mbt beantwoording begraafplaats 

[07-10-2021 14:14:40]  Oke! Ik moet om kwart voor drie een afspraak met  voor 

een interview. 

[07-10-2021 14:15:01] Lucas Bolsius: Ik doe een poging….. 

[07-10-2021 14:15:37] : anders kan het erna ook natuurlijk      

[09-10-2021 12:41:07] : Dit heb ik aan  gestuurd:  

Hi de burgemeester heeft zelf direct na ontvangst van de mail over de begraafplaats contact 

gehad met de schrijver ervan. Dat jij schrijft dat er na zes dagen nog geen reactie is geweest, klopt 

feitelijk helemaal niet. En overigens is er ook afgelopen donderdag ook nog contact geweest. Ik ga 

ervan uit dat je dit aanpast. Groet,  

[09-10-2021 12:56:29] Lucas Bolsius: Waar komen die zes dagen Vandaan?? 

 

Hij schrijft ook dat het op twee dagen zou hebben plaatsgevonden! Dat is dus ook fout. 

 

De beelden hebben betrekking op 2-3 seconden 

[09-10-2021 13:22:20] : Ja precies, klopt ook niet. Maar dat wil ik ook wel zelf checken 

als ik de beelden heb. Heb jij mijn nummer nog doorgeven om de beelden te versturen? 

[09-10-2021 13:54:27]  Ik had net RTL nieuws aan de telefoon. Ik heb ook heb onze 

reactie gegeven en uitgelegd dat AD er op sommige punten een eigen versie van heeft gemaakt. 

Groet,  

[09-10-2021 14:45:36] Lucas Bolsius: Jouw nummer heb ik gisteren aan hem doorgegeven 

[09-10-2021 16:19:55]  Er staan twee woedende reacties van ouders van overleden 

kinderen op Facebook. Volgens mij goed om met hen contact te zoeken om een persoonlijk gesprek 

(misschien wel met de briefschrijver erbij) te hebben.   

. Een gesprek met jou erbij lijkt mij dan van 

belang. Wat vind jij? 

[09-10-2021 16:22:29] Lucas Bolsius: Prima 

[09-10-2021 16:22:55] Lucas Bolsius: Zijn die mensen makkelijk te achterhalen 

[09-10-2021 16:37:54] ga even kijken of ik ze via Facebook kan bereiken. 

[09-10-2021 16:56:52] : Ik heb ze allebei een chat bericht gestuurd. Ik twijfel alleen bij 

één of dat nu echt een vader is met een kind op Rusthof of ‘een vader’.  Ik heb toch maar een bericht 

gestuurd omdat het leest als een vader van een overleden kind. 

[09-10-2021 16:58:03] Lucas Bolsius: Oké. Wachten even hun reacties af 
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[09-10-2021 17:13:12] : <bijgevoegd: 00001748-PHOTO-2021-10-09-17-13-12.jpg> 

[09-10-2021 17:14:32] : Lukt het vandaag nog te bellen? 

[09-10-2021 17:17:55] Lucas Bolsius: Ik zit nu in Thialf. Vind ik niet zo’n geschikte plek. 

Is morgen aan het einde van de middag mogelijk. 

Ik begrijp dat we in eerste instantie telefonisch spreken?? 

Was dit de persoon waarvan een kind zeker op Rusthof ligt?? 

[09-10-2021 17:19:10]  Klopt, telefonisch is de voorkeur. Ik zal dat voorstellen; morgen 

eind vd middag. Dit is inderdaad de vader van het overleden kind op Rusthof., 

[09-10-2021 17:20:13] Lucas Bolsius: Geef maar even aan dat ik niet ergens rustig kan zitten oid 

[09-10-2021 17:29:23]  Doe ik! 

[09-10-2021 18:07:40]  Hoe laat wordt het ongeveer morgenmiddag? Dan geef ik dat 

door. 

[09-10-2021 18:08:11] Lucas Bolsius: Rond 5 uur?? 

[09-10-2021 19:30:41] : Is goed, ik heb doorgegeven dat je rond vijf uur belt. 

[09-10-2021 19:53:30] : <bijgevoegd: 00001757-VIDEO-2021-10-09-19-53-30.mp4> 

[09-10-2021 19:53:41] : <bijgevoegd: 00001758-VIDEO-2021-10-09-19-53-41.mp4> 

[09-10-2021 19:53:52] : <bijgevoegd: 00001759-VIDEO-2021-10-09-19-53-52.mp4> 

[09-10-2021 19:54:05] : <bijgevoegd: 00001760-VIDEO-2021-10-09-19-54-05.mp4> 

[09-10-2021 19:54:14] : <bijgevoegd: 00001761-VIDEO-2021-10-09-19-54-14.mp4> 

[09-10-2021 19:54:23] : <bijgevoegd: 00001762-VIDEO-2021-10-09-19-54-23.mp4> 

[09-10-2021 19:55:15] : Laatste is 100 procent zeker op  het Kinderhof zegt meneer  

 

[09-10-2021 19:56:30] : De eerste drie zijn de teksten uitgetypt in de filmpjes omdat ze 

anders moeilijk verstaanbaar zijn, volgens meneer  

[09-10-2021 19:59:01]  <bijgevoegd: 00001767-PHOTO-2021-10-09-19-59-01.jpg> 

[09-10-2021 19:59:13]  <bijgevoegd: 00001768-PHOTO-2021-10-09-19-59-13.jpg> 

[09-10-2021 20:32:16] Lucas Bolsius: De vraag is of die eerste filmpjes op een begraafplaats zijn 

gemaakt. De datum is in 2020 

[10-10-2021 16:41:10]  Dat is inderdaad niet goed te zien inderdaad, maar ik kan mij 

niet voorstellen dat er ergens anders naar energie van overleden mensen wordt gezocht. Dat zal toch 

altijd gelinkt zijn aan een begraafplaats. Of plek waar as wordt uitgestrooid. 

[10-10-2021 16:43:49]  Ik heb met  ook contact. Hij heeft contact met 

andere ouders, ook met . De ouder die je eind vd dag nog belt. Zij willen graag een 

gesprek met jou. Dat vraag ik L  te organiseren. Lijkt mij goed dat ook  daarbij 

aanschuift. Wat vind jij? 
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[10-10-2021 16:45:14] en: Deze vraag kreeg ik vandaag ook nog van AD. 

Een groep nabestaanden van kinderen op Rusthof roept nav de spirituele bijeenkomst of 

bijeenkomsten om het vertrek van de directeur van de begraafplaats. Het AD schrijft daar morgen 

over. kan en wil de gemeente Amersfoort een reactie geven hierop? 

[10-10-2021 16:49:07]  Ik stel voor te antwoorden dat wij in contact zijn met de ouders 

en dat er een persoonlijk gesprek volgt over hun zorgen. De zorg voor de ouders is nu het 

belangrijkste. 

[10-10-2021 16:53:02] Lucas Bolsius: Ik bel zo de heer  

Een gesprek met ouders lijkt me prima 

[10-10-2021 17:01:22] Lucas Bolsius: En voor wat betreft je eerste opmerking. Er is een aantal 

filmpjes op die camera. Alleen die van 11 september zijn met zekerheid op Rusthof opgenomen. De 

rest hebben we geen enkel idee waar….. 

[10-10-2021 17:27:18] Lucas Bolsius: Zullen we nog even bellen?? 

[10-10-2021 17:38:56] : Is goed! Ik ben weer bereikbaar. 

[11-10-2021 10:46:37] : <bijgevoegd: 00001779-PHOTO-2021-10-11-10-46-37.jpg> 

[11-10-2021 11:54:12] Lucas Bolsius: Yep. Deze  zit vaker op Facebook.  

[11-10-2021 13:03:32] : Hoe laat lukt het jou mee te lezen met de brief aan de 

nabestaanden van Rusthof? Het gaat overigens om ongeveer 18.000 mensen. 

[11-10-2021 13:29:45] Lucas Bolsius: Zit die in mijn inbox?? 

[11-10-2021 13:32:16] : Nee nog niet, ik stuur je over ca 10 minuten. 

[11-10-2021 13:32:37] Lucas Bolsius: Moet lukken 

[11-10-2021 13:48:22]  de brief zit nu in je mailbox 

[11-10-2021 14:36:29] : lukt het om te lezen? 

[11-10-2021 14:37:20] Lucas Bolsius: Ik bel je zo 

[11-10-2021 14:37:41] : Oke! 

[12-10-2021 12:21:00] Lucas Bolsius: Dag  

 

In het college wordt de suggestie gedaan om nog vanmiddag een collegebericht mbt begraafplaats te 

sturen 

[12-10-2021 12:30:21]  Goed idee, ik zal een bericht maken. 

[12-10-2021 12:30:34] Lucas Bolsius: Graag 

[12-10-2021 13:33:45] Lucas Bolsius: Kunnen we nog even bellen ivm actualiteitenraad 

[12-10-2021 13:36:23]  Ik bel je zo! 

[12-10-2021 13:37:28] Lucas Bolsius:        
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[12-10-2021 14:12:26] Lucas Bolsius: Het lukt technisch niet om te verschijnen in de actualiteitenraad 

[12-10-2021 14:13:29]  Zal ik een overleg laten organiseren om  bij te praten 

dan? 

[12-10-2021 14:13:57] Lucas Bolsius: Inderdaad…. Hij is wel druk vanmiddag 

[15-10-2021 00:03:56] :  

Nogmaals bedankt voor alle voorbereidingen en sturen van deze avond!  

 

Zou jij de burgemeester kunnen doorgeven dat ik het zeer waardeer hoe hij er deze avond was. Zijn 

woorden waren heel oprecht en gemeend. Werd door vele van ons op prijs gesteld! 

[20-10-2021 14:14:07]  Ik heb je een concept tekst voor een brief over vervolgstappen 

Rusthof gestuurd. Graag neem ik die zo snel mogelijk met je door. De brief moet vandaag worden 

aangeleverd om maandag verstuurd te krijgen. Groet, Iris 

[20-10-2021 19:24:01] : Ik heb  gesproken. De mensen in ‘zijn’ appgroep 

worden heel onrustig. Ik heb hem verteld dat we/jij het ongelooflijk belangrijk vinden dat vragen die 

er zijn zorgvuldig en precies worden beantwoord en heel hard bezig zijn daarvoor een vorm te vinden 

waarbij er onafhankelijk onderzoek gedaan kan worden en dat het onze intentie is daarover iedereen 

begin volgende week te informeren. Hij gaf aan dat mensen meer willen weten over de groep 

mensen. Ze worden ook heel onrustig over het feit dat we niet meer kunnen zeggen dan een groep 

van 6 vrijwilligers. Omdat ze ook in opdracht werken. Is het een stichting? Onder welke naam 

opereren ze?  vraagt of we deze informatie kunnen geven tegelijkertijd met de aankondiging 

van een onderzoek. Hij schat in dat de mensen het wel zullen begrijpen dat een gesprek met hen 

onderdeel is van het onderzoek. Als er maar alvast meer beeld is bij deze groep. Ik vind het wel een 

begrijpelijke vraag en denk dat het goed is om nu specifieker aan hen te laten weten of het een 

stichting of iets dergelijks is. Als dat het geval is, want ik heb tot nu toe ook niet anders gehoord dat 

het mensen zijn die dit als vrijwilliger doen. Volgens mij goed dat we daar zelf nog een keer goed op 

doorvragen bij en Wat vind jij? 

[20-10-2021 19:25:06] : Even bellen kan ook hoor! 

[29-10-2021 13:07:24]  Vraag van het AD: Het AD heeft informatie dat de seance op 

Rusthof zou zijn gehouden door cursisten die bij de echtgenote van directeur  

, een opleiding volgen of volgden tot psycho-energetisch therapeut. Klopt het 

bovenstaande? En klopt het dat het collectief van verontruste ouders met overleden kinderen op 

Rusthof deze week vragen heeft gesteld aan de gemeente Amersfoort over de relatie van de seance-

houders met de directie van Rusthof? Kun je me zo snel mogelijk iets laten weten hierop? 

[29-10-2021 17:21:40] : ‘Het klopt dat er vragen zijn gesteld. We hebben de advocaat 

laten weten dat we wachten op uitkomsten van het onafhankelijk onderzoek. We hebben niet voor 

niets verzocht om een onafhankelijke onderzoek. Dat is juist is om te voorkomen dat we overhaaste 

conclusies trekken in deze kwetsbare situatie. Conclusies die er mogelijk voor kunnen zorgen dat 

mensen tegenover elkaar komen te staan en  nog onvoldoende gefundeerde aannames als waarheid 

aangenomen worden, waarmee mensen onnodig beschadigd kunnen worden. Daarom doe ik ook de 

oproep om te wachten op de resultaten van dat onderzoek en vertrouwen te hebben in het werk van 

de Nationale Ombudsman. ‘ 
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[29-10-2021 17:22:07] : Dit is mijn voorstel voor een reactie aan het AD. Heb ik al met 

 afgestemd. 

[08-11-2021 17:00:00] : Dag Lucas, morgen verschijnt een stuk in het AD over een kort 

geding dat morgen of overmorgen aangespannen wordt door advocaat tegen de gemeente 

met als doel de naam van de groep mensen die op Rusthof zijn geweest bekend te maken. Ik heb JDA 

geïnformeerd. Het AD vraagt of wij willen reageren. Mijn voorstel is dat niet te doen. Hooguit kunnen 

we zeggen dat we het kort geding afwachten. Graag je reactie, groet,  

[08-11-2021 17:00:37] Lucas Bolsius: Eens met je voorstel 

[08-11-2021 17:02:03] : Dank! 

[29-11-2021 09:09:05] : Goedemorgen, kun jij nog even reageren op mail van  

 met collegebericht over datum publicatie onderzoeksresultaten. Het bericht moet uiterlijk 

10:00 uur naar de raad. Groet,  

[29-11-2021 09:11:43] Lucas Bolsius: Heb ik al telefonisch met gedaan 
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